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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért késik a közszolgáltatók dolgozóinak 
béremelése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Öt  hónapja  húzódik  a  lakosságot  alapvetően  érintő  közszolgáltatások  területén,  mint  például  a
postai  szolgáltatások,  a  közösségi  közlekedés,  az  energiaipar  és  a  vízellátás  2021.  évi
bérmegállapodások  megkötése.  A koronavírus  járvány  alatt  sokan  ezekből  a  szolgáltatásokból
közvetlenül is ki vannak téve a fertőzésveszélynek. A vasutasok és a volánosok munkájuk során
naponta több száz emberrel érintkeznek.

2017-től kezdve hároméves bérmegállapodás volt érvényben a közszolgáltatóknál. A Magyar Posta,
a  MÁV,  az  MVM  és  a  Volán  dolgozóit  képviselő  szakszervezetek  már  2019  februárban
megfogalmazták,  hogy elégedetlenek a  hároméves  bérfejlesztési  megállapodással.  Ehhez  képest
idén még semmilyen béremelést nem kaptak.

Ezzel  kapcsolatban  tisztelettel  kérdezem,  hogy  mi  az  oka  annak,  hogy  öt  hónapja  késik  a
közszolgáltatók dolgozóinak béremelése?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.04.25.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


